
Rada Gminy Siedlec 

Radni - Sesja 

Protokół nr X/2024 

X Sesja w dniu 29 października 2024  

Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:50 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Śliwiński 

2. Zygmunt Adamski 

3. Andrzej Kaźmierczak 

4. Adam Kupś 

5. Marcin Michalski 

6. Damian Nowak 

7. Renata Piątyszek 

8. Wojciech Piątyszek 

9. Katarzyna Pluskota 

10. Sławomir Rogozinski 

11. Daniel Sobel 

12. Krzysztof Stachowiak 

13. Przemysław Strażyński 

14. Patrycja Zys 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei   - Wójt Gminy 

2. Damian Wita    - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska    - Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka Kasperczak   - Kierownik Referatu 

        Gospodarki Komunalnej 

        i Ochrony Środowiska 

5. Patrycja Ciesielska    - Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

       Planowania Przestrzennego  

       i Zarządzania Kryzysowego 

6. Anna Cebulska    - Kierownik Referatu Organizacyjno 

        - Prawnego 

7. Agnieszka Ciesielska   - P.O. Dyrektora Gminnego Zespołu 

        Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnej 

       Szkół i Placówek 

8. Grażyna Stadtler-Szczęsna   - Radna Rady Powiatu 

9. Adam Kasprzyk    - Radny Rady Powiatu 

10. Hieronim Birk    - Prezes ZEUK Sp. z o.o. 

11. Kinga Wilk-Musielak   - Członek Zarządu ZEUK Sp. z o.o. 

12. Kinga Dąbrowska    - Główna Księgowa ZEUK Sp. z o.o. 

13. Kpt. Damian Glapiak   - Komendant Powiatowy Państwowej 

       Straży Pożarnej w Wolsztynie 

14. Mł. Kpt. Mgr inz.  Hubert Pukacki  - Samodzielne stanowisko da. 

       kontrolno - rozpoznawczych 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej 

Kaźmierczak serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

  W punkcie tym Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak zwrócił się do Wysokiej 

Rady z prośbą o zmianę kolejności w porządku obrad dot. przeniesienia pkt. 10 

„Bezpieczeństwo pożarowe mieszkańców gminy w okresie grzewczym” do pkt. 6. W związku 

z czym, kolejne pkt zostałyby przesunięte. Prośbę swą umotywował tym, iż punkt ten ma 

zostać przedstawiony przez przybyłych gości z Państwowej Straży Pożarnej, którzy ze 

względu na dużą ilość obowiązków mają także ograniczony czas.  

W związku z powyższym Wysoka rada przystąpiła do glosowania nad zmianą 

porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. (zmiany).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych. W związku z powyższym porządek obrad wygląda następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu: 

a. z IX Sesji Rady Gminy Siedlec, 

4.  Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja z prac międzysesyjnych:  

a.  Informacja Wójta Gminy Siedlec, 

b. Informacja Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

c. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

6. Bezpieczeństwo pożarowe mieszkańców gminy w okresie grzewczym. 



7. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2023/2024 w 

Gminie Siedlec. 

8. Informacja o oświadczeniach majątkowych: 

a. Wojewody Wielkopolskiego, 

b. Wójta Gminy Siedlec, 

c. Przewodniczącego rady Gminy Siedlec. 

9. Przedstawienie informacji o wyznaczeniu podmiotów, w których jest wykonywana 

kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna.  

       10.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-2027, 

c. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na odszkodowania 

za działki przeznaczone na budowę ścieżki rowerowej w ramach zadania pn. 

"Przebudowa drogi powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń w zakresie 

ścieżki rowerowej." 

d.  nadania nazw ulic w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec, 

e. ustalenie dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla 

wszystkich grup taryfowych na terenie gminy Siedlec. 

f. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na przebudowę 

drogi powiatowej nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza. 

g. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

h. Określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

11.  Wolne glosy i wnioski. 

12. Zakończenie. 

 

3. Przyjęcie protokołu: 

 

  

a) z IX Sesji Rady Gminy Siedlec. 

 

   Tematyczne zagadnienie przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. 

Kaźmierczak  informując,  że  do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi, ani uzupełnienia. 

 Protokół odzwierciedla przebieg sesji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

z IX Sesji Rady Gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

  W wyniku głosowania protokół z IX sesji Rady Gminy Siedlec został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

  W punkcie tym głosu nie zabrano. 

 

 

5. Informacja z prac międzysesyjnych: 

 

   W punkcie tym głos zabrali kolejno Wójt Artur Walczak-Mortezaei,  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Agnieszka Kasperczak, 

Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Zarządzania Kryzysowego 

Patrycja Ciesielska, Przewodniczący Stałych Komisji oraz Przewodniczący Rady Gminy 

Siedlec. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Agnieszka Kasperczak 

- Patrycja Ciesielska 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Krzysztof Stachowiak 

- Zygmunt Adamski 

- Wojciech Piątyszek 

- Daniel Sobel 

- Renata Piątyszek 

- Andrzej Kaźmierczak 

 

 

a) Informacja Wójta Gminy Siedlec, 

 

  Wójt Artur Walczak- Mortezaei przedstawił sprawozdanie z prac międzysesyjnych. 

Sprawozdanie zawiera informację na temat odbytych spotkań, podpisanych umów, imprez 

sportowych i kulturalnych. Wójt poinformował, iż naszą gminę odwiedzili przedstawiciele z 

Niemiec oraz o zorganizowanej w Sali Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcu przez Komendę 

Powiatową Policji w Wolsztynie debacie społecznej na temat bezpieczeństwa. 

Przedstawiciele Sołectw Chobienice, Karna i Jaromierz wraz z Wójtem brali udział w 

Finałowej Gali Konkursu Aktywna Wieś Wielkopolska, w której wyróżnienie otrzymało 

Sołectwo Jaromierz.  

Sprawozdanie z działań międzysesyjnych z referatu infrastruktury przedstawiła Pani 

Agnieszka Kasperczak – Kierownik Referatu. Zaraz po niej głos zabrała Pani Patrycja 



Ciesielska Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, która poinformowała o ilości wydanych 

wniosków i decyzji z dot. warunków zabudowy terenu. 

Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Informacja Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

 

W punkcie tym przebieg spotkań w okresie międzysesyjnym przedstawili kolejno: 

 

 - Krzysztof Stachowiak   - Przewodniczący Gospodarki Komunalnej, 

        Rolnictwa i Porządku Publicznego 

- Wojciech Piątyszek    - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Daniel Sobel     - Przewodniczący Komisji Oświaty, 

        Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 

        Społecznej 

- Zygmunt Adamski    - Przewodniczący Komisji Skarg,  

       Wniosków i Petycji, 

- Renata Piątyszek    - Przewodnicząca Komisji Budżetu  

        i Finansów 

 

 

 

c) Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

 

  Ustne sprawozdanie z prac międzysesyjnych złożył Przewodniczący Rady Andrzej 

Kaźmierczak. 

 

 

6.  Bezpieczeństwo pożarowe mieszkańców gminy w okresie grzewczym. 

 

  Tu Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Kpt. Damiana Glapiaka Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wolsztynie. Pan Komendant najpierw złożył 

krótkie ustne sprawozdanie dot. ilości interwencji jakie miały miejsce w ubiegłym roku i były 

związane z pożarami przewodów kominowych. Kapitan odniósł się do ilości poniesionych 

ofiar z tym związanych. W związku z tym spotkanie podczas obrad sesji ma być jednym z 

pierwszych, które zapoczątkuje cały ich cykl, jaki zostanie przeprowadzony w powiecie. Tu 

Pan Komendant zwrócił się z prośbą do Sołtysów, aby zaangażowali się w pomoc, przy 

umawianiu takich spotkań w swoich sołectwach. W Komendzie znajduje się również salka 

edukacyjna „Ognik”, w której prowadzone są zajęcia z młodzieżą i dziećmi. Każdego roku w 

zajęciach uczestniczy ponad 1000 osób. Pan Glapiak powrócił do nieszczęśliwej historii, jaka 

miała miejsce podczas akcji ratowniczej w Poznaniu, w której śmierć poniosło dwoje 

strażaków. Dlatego też Komenda chce nałożyć większy nacisk na uświadamianie 

mieszkańców oraz ich bezpieczeństwo. Korzystając z okazji Komendant poinformował także 

o ogłoszonym konkursie „Czujka pod choinkę”, dziękując Wójtowi za jego wsparcie oraz 

prosił o rozpropagowanie konkursu wśród mieszkańców. Następnie Komendant poprosił o 

zabranie głosu swojego Zastępcę  Mł. Kpt. Mgr inż. Huberta Pukackiego, który również 

zwrócił się z prośbą o pomoc w propagowaniu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie. 



Pan Pukacki poinformował, że oprócz spotkań będą również przygotowywane materiały dla 

mieszkańców w celu uświadamiania ich na temat bezpieczeństwa. Dlatego też potrzebna jest 

pomoc nie tylko Urzędu ale i Sołtysów i Radnych, aby informacje te w sposób skuteczny 

zostały dostarczone.  

 

 

7. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2023/2024 w Gminie 

Siedlec. 

 

  W punkcie tym Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak zwrócił się z prośbą do 

Wójta, aby przed przedstawieniem sprawozdania przedstawił nową Panią Dyrektor. Wójt 

wyjaśnił, iż w związku z urlopem Pana Jacka Skrobisza, który na chwilę obecną jest Starostą 

P. Ciesielska zatrudniona jest jako pełniącą obowiązki. Następnie poprosił Panią Agnieszkę o 

zabranie głosu.  

 

  Informacja oświatowa zawiera: analizę demograficzną, stan organizacji przedszkoli w 

roku szkolnym 2023/2024, stan organizacji szkół podstawowych w roku szkolnym 

2023/2024. Ponadto w dokumencie znajdują się również informacje na temat m.in. kadry i 

systemu doskonalenia zawodowego, bazy lokalowej szkół i przedszkoli, informacje dot. 

dowozów uczniów, żywienia w przedszkolach i szkołach. Radni mogli zapoznać się także z 

danymi dot. finansowania oświaty, dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników, pomocy materialnej dla uczniów, projektów oraz inwestycji i 

remontów w przedszkolach i szkołach, wyszczególniono wyniki egzaminów ósmoklasistów. 

 

 Wobec braku pytań radni przyjęli do aprobującej wiadomości przedstawioną 

informację. Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Agnieszka Ciesielska 

- Szymon Śliwiński 

 

 

8. Informacja o oświadczeniach majątkowych: 

 

  W punkcie tym głos zabrali kolejno: Zastępca Wójta Damian Wita, Kierownik 

Referatu Organizacyjno – Prawnego Anna Cebulska, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaźmierczak.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Damian Wita 

- Anna Cebulska 

- Andrzej Kaźmierczak 

 

 

a) Wojewody Wielkopolskiego, 

 

  Informacje odczytał Zastępca Wójta Damian Wita. W wyniku analizy oświadczenia 



majątkowego złożonego przez Wójta Gminy Siedlec zostały stwierdzone braki. W związku z 

powyższym wystąpiono o przedłożenie Wojewodzie Wielkopolskiemu pisemnych wyjaśnień. 

W związku z powyższym Wójt Gminy Siedlec złożył pisemne wyjaśnienia.  

 

 

b) Wójta Gminy Siedlec, 

 

  Informację odczytała Kierownik Referatu Organizacyjno – Prawnego Anna Cebulska. 

W wyniku analizy 27 oświadczeń majątkowych Naczelnik Urzędu Skarbowego w Wolsztynie 

stwierdził nieprawidłowości, które nie powodowały skierowania wniosku do Centralnego 

Biura Antykorupcyjnego. Termin złożenia oświadczeń jest prawidłowy.  

 

 

c) Przewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

 

  Informację odczytał Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak. W wyniku 

analizy  oświadczeń majątkowych Naczelnik Urzędu Skarbowego w Wolsztynie stwierdził 

kilka nieprawidłowości, które nie powodowały skierowania wniosku do Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego. Termin złożenia oświadczeń jest prawidłowy. Osoby, których dotyczą 

nieprawidłowości zostały o tym poinformowane.  

 

 

9. Przedstawienie informacji o wyznaczeniu podmiotów, w których jest wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

 

   W tym miejscu głos zabrała po raz kolejny Kierownik Referatu organizacyjno – 

Prawnego Anna Cebulska odczytując, iż podmiotem, w którym będzie wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna jest Zakład Eksploatacji Urządzeń 

Komunalnych Sp. z o. o. Jednocześnie informując, iż potrzeba jest wyznaczenia podmiotów 

dla 5 nieletnich, którzy będą wykonywać pracę w ilości 20 h miesięcznie tj. 2 h dziennie w 

przeliczeniu na jednego nieletniego.  

 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

  W punkcie tym Wysoka Rada poddała pod obrady n/w projekty uchwał: 

 

 

a) Zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawiła Skarbnik Natalia Babińska, która na początku 

zwróciła się do Wysokiej Rady z wnioskiem o wniesienie oraz przegłosowanie autopoprawki 

do projektu budżetu. 

 

 

 Do projektu uchwały nr X/39/2024 Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2024 rok. wprowadza się zmiany:  

 

 

 



Dochody:  

 

1. W dziale 010 - "Rolnictwo i łowiectwo" dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

587.015,74 zł.  

Przesunięto środki finansowe w kwocie 100.000 zł zadeklarowane w liście intencyjnym z 

dnia 25.06.2020 roku na realizację rozbiórki i budowy jazu w Perzynach na rok 2025 zgodnie 

z pismem nr P.RPI.542.9.2024.1.PS. Dokonano wpisu w WFP.  

 

W dziale 758 - "Różne rozliczenia" dokonano zmniejszenia planu dochodów o kwotę 

5.696.305,05 zł.  

Zmiany dokonano w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania: "Budowa 

infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec" w kwocie 4.000.000,00 zł, „Modernizacja 

budynków oświatowych w kwocie 1.000.000,00 zł, "Wykonanie prac restauratorskich, 

konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Siedlcu" w kwocie 186.200 zł.  

Dokonano zmiany promesy nr RPOZ/2023/4521/PolskiLad. Nowa nazwa inwestycji: "Prace 

konserwatorski, restauratorskie i roboty budowlane w Szkole Podstawowej w Belęcinie". 

Przeniesiono zadania do realizacji w 2025 roku. Dokonano zapisów w WFP.  

Dokonano zmniejszenia wartości promesy nr RPOZ/978/PolskiLad "Wymiana okien i 

parapetów w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach" do kwoty 224.894,95 zł.  

 

Wydatki:  

 

W dziale 801 Oświata i wychowanie dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 

6.059.640,83 zł.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 9.500,00 zł na zadaniu "Wykonanie prac budowlanych 

oraz nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie". Dokonano zapisu w WPF.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 190.000,00 zł na zadaniu "Wykonanie prac 

restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. 

Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu". Zadanie przeniesiono do realizacji w 2025 roku. 

Dokonano wpisu w WPF.  

Zmniejszono plan wydatków w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania: 

"Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec" w kwocie 4.535.000,00 zł, 

dokonano wpisu w WPF.  

Zmniejszono plan wydatków w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania 

„Modernizacja budynków oświatowych" w kwocie 1.075.140,83 zł. Dokonano wpisu w WPF.  

Dokonano zmiany promesy nr RPOZ/2022/987/PolskiLad. Nowa nazwa inwestycji: "Prace 

konserwatorski, restauratorskie i roboty budowlane e szkole Podstawowej w Belęcinie". 

Zmniejszono plan wydatków na zadaniu "Prace konserwatorski, restauratorskie i roboty 

budowlane w Szkole Podstawowej w Tuchorzy w kwocie 245.000,00 zł.  

Przeniesiono zadania do realizacji w 2025 roku. Dokonano zapisów w WFP.  

 

10. W dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zmniejszenia 

planu wydatków o kwotę 268.202,53 zł.  

Dokonano zmniejszenia wartości promesy nr RPOZ/978/PolskiLad "Wymiana okien i 

parapetów w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach" do kwoty 224.894,95 zł.  

 

 

 

 



Zgodnie z wprowadzonymi zmianami dostosowano załączniki 1, 2, 6, 7  

Po zmianach dochody bieżące wynoszą 69.940.994,33 zł, natomiast dochody majątkowe 

wynoszą 8.554.392,97 zł. Planowane dochody budżetu gminy po zmianach wynoszą 

78.495.387,30 zł.  

 

Po zmianach wydatki bieżące wynoszą 70.612.001,36 zł, natomiast wydatki majątkowe 

wynoszą 18.370.642,02 zł. Planowane wydatki budżetu gminy po zmianach wynoszą 

88.982.643,38 zł.  

 

Planowane przychody po zmianach wynoszą 10.487.256,08 zł  

 

Dodano załącznik:  

 

Plan wydatków na realizację zadań z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 2024 

rok   

 

W związku z powyższym projekt budżetu wygląda następująco: 

 

Zmiany w planie dochodów 

  

1. W dziale 010 - "Rolnictwo i łowiectwo" dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 

687.015,74 zł. Dotację celową otrzymano na podstawie pisma nr FB-I.3111.373.2024.6 

Wojewody Wielkopolskiego z dnia 15 października 2024 r. z przeznaczeniem na zwrot części 

podatku akcyzowego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 

producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie zwrotu, 

poniesionych w tym zakresie w II terminie płatniczym 2024 roku.  

 

2. W dziale 600 - "Transport i łączność" dokonano zmniejszenia dotacji celowych o kwotę 

5,72 zł zgodnie z pismem nr FB-I.3111.345.2024.14 Wojewody Wielkopolskiego z dnia 2 

października 2024 r. celem dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.  

 

3. W dziale 750 - "Administracja publiczna" dokonano zwiększenia planu dochodów o 

kwotę 12.922,00 zł zgodnie z pismem nr FB-I.3111.364.2024.6 z dnia 11 października 2024 r. 

Wojewody wielkopolskiego w związku ze zwiększeniem dotacji celowej przeznaczonej na 

realizację zadań wynikających z ustawy - Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o 

ewidencji ludności oraz ustawy o dochodach osobistych. 

  

4. W dziale 758 - "Różne rozliczenia" dokonano zmniejszenia planu dochodów o kwotę 

5.696.305,05 zł.  

Zmiany dokonano w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania: "Budowa 

infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec" w kwocie 4.000.000,00 zł, „Modernizacja 

budynków oświatowych w kwocie 1.000.000,00 zł, "Wykonanie prac restauratorskich, 

konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Siedlcu" w kwocie 186.200 zł.  

Dokonano zmiany promesy nr RPOZ/2023/4521/PolskiLad. Nowa nazwa inwestycji: "Prace 

konserwatorski, restauratorskie i roboty budowlane w Szkole Podstawowej w Belęcinie". 

Przeniesiono zadania do realizacji w 2025 roku. Dokonano zapisów w WFP.  

Dokonano zmniejszenia wartości promesy nr RPOZ/978/PolskiLad "Wymiana okien i 

parapetów w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach" do kwoty 224.894,95 zł.  



5. W dziale 852 - "Pomoc społeczna" dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 

473.800,00 zł zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.379.2024 z dnia 

11 października 2024 r. Zwiększenie planu dotacji celowej przeznaczonej na sfinansowanie 

wypłat bonu energetycznego oraz kosztów obsługi tego zadania. 

 

Zmiany w planie wydatków  

 

1. W dziale 010 - "Rolnictwo i łowiectwo" dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

587.015,74 zł. Dotację celową otrzymano na podstawie pisma nr FB-I.3111.373.2024.6 

Wojewody Wielkopolskiego z dnia 15 października 2024 r. z przeznaczeniem na zwrot części 

podatku akcyzowego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 

producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie zwrotu, 

poniesionych w tym zakresie w II terminie płatniczym 2024 roku.  

Przesunięto środki finansowe w kwocie 100.000 zł zadeklarowane w liście intencyjnym z 

dnia 25.06.2020 roku na realizację rozbiórki i budowy jazu w Perzynach na rok 2025 zgodnie 

z pismem nr P.RPI.542.9.2024.1.PS. Dokonano wpisu w WFP.  

 

1. W dziale 600 - "Transport i łączność" zmniejszono plan wydatków o kwotę 772.902,76 

zł.  

W rozdziale 60004 dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 5,72 zł w związku ze 

zwrotem dotacji zgodnie z pismem nr FB-I.3111.345.2024.14 Wojewody Wielkopolskiego z 

dnia 2 października 2024 r. celem dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych 

zadań.  

W rozdziale 60016 zmniejszono plan wydatków o kwotę 250.000,00 zł w związku z realizacją 

zadania "Budowa drogi gminnej w m. Karna". Zadanie zrealizowano w mniejszej wartości niż 

pierwotnie zakładano.  

Zwiększono plan wydatków o kwotę 2.600,00 zł na zadaniu „Budowa 42 stanowisk 

postojowych dla samochodów wraz z przebudowa chodnika po lewej stronie drogi oraz 

budowa kanalizacji deszczowej z separatorem w pasie ulicy Szkolnej w Siedlcu".  

Zmniejszono wydatki o kwotę 510,00 zł na zadaniu "Budowa chodnika na ul. Prostej w 

Tuchorzy - projekt" w związku z wykonaniem zadania.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 860,00 zł na zadaniu „Budowa chodnika w Starej 

Tuchorzy - dokumentacja projektowa” w związku z wykonaniem zadania.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 330,00 zł na zadaniu "Budowa drogi gminnej w 

miejscowości Kiełpiny - dokumentacja projektowa" w związku z zakończeniem zadania.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 323,52 zł na zadaniu "Przebudowa chodnika w Nowej 

Tuchorzy" w związku z wykonaniem zadania. 

 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 112,30 zł na zadaniu "Przebudowa drogi gminnej w 

Wąchabnie" w związku z wykonaniem zadania.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 39.194,64 zł na zadaniu "Remont drogi gminnej 

565522P w m. Grójec Mały i Chobienice" w związku z wykonaniem zadania.  

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 44.863,54 zł na zadaniu "Remont drogi gminnej 

565524P w m. Karna" w związku z wykonaniem zadania.  

Dokonano zmiany Funduszu Sołeckiego w miejscowościach Mała Wieś, Mariankowo, 

Wojciechowo.  

W rozdziale 60095 zmniejszono plan wydatków o kwotę 450.000,00 zł na zadaniu "Projekt 

ścieżki rowerowej relacji Siedlec - Stara Tuchorza". Zadanie przeniesiono do realizacji na 

2025 rok. Dokonano zapisu w WPF.  



3. W dziale 630 - "Turystyka" zmniejszono plan wydatków o kwotę 49.850,00 zł na zadaniu 

„Poszerzając horyzont. Budowa punktu widokowego w miejscowości Grójec Wielki".  

 

4. W dziale 700 - "Gospodarka mieszkaniowa" zwiększono plan wydatków o kwotę 

294.344,00 zł w związku z udzieleniem pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na 

wypłatę odszkodowania za działki położone w obrębie Chobienic i Grójca Małego, które na 

mocy ostatecznej decyzji Starosty Wolsztyńskiego nr 617/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r. 

znak:AB.6740.437.2023 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń" stały się własnością Powiatu 

Wolsztyńskiego.  

 

5. W dziale 750 - "Administracja publiczna" dokonano zwiększenia planu wydatków o 

kwotę 12.922,00 zł zgodnie z pismem nr FB-I.3111.364.2024.6 z dnia 11 października 2024 r. 

Wojewody Wielkopolskiego w związku ze zwiększeniem dotacji celowej przeznaczonej na 

realizację zadań wynikających z ustawy - Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o 

ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych.  

 

6. W dziale 754 - "Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa" dokonano 

zwiększenia planu wydatków o kwotę 1.968,00 zł. Dokonano zmniejszenia dotacji celowej z 

budżetu na sfinansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom.  

Dokonano zmiany Funduszu Sołeckiego w miejscowości Jażyniec.  

 

7. W dziale 801 Oświata i wychowanie dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 

6.059.640,83 zł.  

Zmnieszono plan wydatków o kwotę 9.500,00 zł na zadaniu "Wykonanie prac budowlanych 

oraz nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie". Dokonano zapisu w WPF. 

 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę 190.000,00 zł na zadaniu "Wykonanie prac 

restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. 

Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu". Zadanie przeniesiono do realizacji w 2025 roku. 

Dokonano wpisu w WPF.  

Zmniejszono plan wydatków w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania: 

"Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec" w kwocie 4.535.000,00 zł, 

dokonano wpisu w WPF.  

Zmniejszono plan wydatków w związku z przesunięciem do realizacji na 2025 rok zadania 

„Modernizacja budynków oświatowych" w kwocie 1.075.140,83 zł. Dokonano wpisu w WPF.  

Dokonano zmiany promesy nr RPOZ/2022/987/PolskiLad. Nowa nazwa inwestycji: "Prace 

konserwatorski, restauratorskie i roboty budowlane e szkole Podstawowej w Belęcinie". 

Zmniejszono plan wydatków na zadaniu "Prace konserwatorski, restauratorskie i roboty 

budowlane w Szkole Podstawowej w Tuchorzy w kwocie 245.000,00 zł.  

Przeniesiono zadani do realizacji w 2025 roku. Dokonano zapisów w WFP.  

 

8. W dziale 852 - Pomoc społeczna dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

473.800,00 zł zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.379.2024 z dnia 

11 października 2024 r. Zwiększenie planu dotacji celowej przeznaczonej na sfinansowanie 

wypłat bonu energetycznego oraz kosztów obsługi tego zadania.  

 

9. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonano zwiększenia 

planu wydatków o kwotę 67.432,52 zł.  



W rozdziale 90001 dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 70.000,00 zł w związku z 

ustaleniem dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec.  

W rozdziale 90004 dokonano zmiany Funduszu Sołeckiego w miejscowościach:  

Boruja, Jażyniec, Kiełpiny, Stara Tuchorza, Wojciechowo, Wielka Wieś, Mariankowo, 

Nieborza, Wąchabno.  

 

10. W dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zmniejszenia 

planu wydatków o kwotę 268.202,53 zł.  

Dokonano zwiększenia planu wydatków na zadaniu "Budowa 3 zbiorników do 

magazynowania wody opadowej wraz z instalacją umożliwiającą jej zagospodarowanie w 

Kiełpinach" o kwotę 5.000,00 zł.  

Dokonano zmniejszenia wartości promesy nr RPOZ/978/PolskiLad "Wymiana okien i 

parapetów w zespole dworsko-folwarcznym w Kiełpinach" do kwoty 224.894,95 zł. 

Dokonano zmiany Funduszu Sołeckiego w miejscowościach: Boruja, Jażyniec, Mariankowo, 

Nieborza, Stara Tuchorza, Wielka Wieś, Mała Wieś, Kiełpiny, Wąchabno, Wojciechowo 

zgodnie ze złożonymi wnioskami.  

 

11. W dziale 926 - Kultura fizyczna dokonano zmian w zadaniu inwestycyjnym "Budowa 

szatni kontenerowej w Tuchorzy". Zadanie przesunięto do realizacji na 2025 roku i 

wprowadzono w WPF.  

Zmiany dotyczące zadań realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego w 2024 roku 

wykonywanych przez poszczególne sołectwa, dokonano na podstawie wniosków złożonych 

przez sołectwa do Wójta Gminy Siedlec zgodnie z zachowaniem procedur.  

 

Zmiany w planie przychodów budżetu  

 

Zmniejsza się plan przychodów budżetu z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 

891.710,00 zł. Plan po zmianach w § 957 wynosi 5 758 290,00 zł. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

  Następnie Wysoka Rada przystąpiła do glosowania nad wprowadzeniem autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka do projektu uchwały w 

sprawie zmian uchwały budżetowej na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie przez radnych i 

stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, 

nieobecni – 0. 

  



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

  Po przyjęciu autopoprawki Wysoka Rada przystąpiła do głosowania projekt uchwały 

Nr X/39/2024 Rady Gminy Siedlec w sprawie Zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/39/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie Zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie 

przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

  

 

b) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-2027, 

 

  Tematyczne zagadnienie również przedstawiła Skarbnik Natalia Babińska, także 

zwracając się do Wysokiej Rady z wnioskiem o przegłosowanie autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-2027. 

 

Wójt Gminy Siedlec wprowadza następującą autopoprawkę do WPF.  

Dostosowano załącznik 1 oraz załącznik 2 do zmian wprowadzonych w projekcie uchwały nr 

X/39/2024 Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 29 października 2024 r., dokonano następujących 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

 

1. Dochody ogółem zwiększono o 1 927 785,00 zł, z czego dochody bieżące zwiększono 

o 1 927 785,00 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie.  

2. Wydatki ogółem zwiększono o 1 036 075,00 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono 

o 2 208 495,72 zł, a wydatki majątkowe zmniejszono o 1 172 420,72 zł.  

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -11 016 196,91 zł.  

 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  



1. Przychody ogółem w roku budżetowym zmniejszono o 891 710,00 zł i po zmianach 

wynoszą 11 016 196,91 zł.  

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie.  

 

Wprowadzona w 2025 roku nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych pochodzi z rozliczenia 

budżetu roku 2023 (w pozycji D13 sprawozdania RB-NDS po IV kwartale wykazano środki 

w wysokości 13.882.049,69 zł., z czego w budżecie roku 2024 zaangażowano środki w 

wysokości 6.516.196,91 zł.). Środki wprowadzone jako przychody w 2025 roku są to zatem 

środki pewne, wynikające z rozliczenia budżetu lat ubiegłych i znajdują się na koncie 

bankowym Gminy. 

 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec obejmuje również zmiany w 

załączniku nr 2, które szczegółowo opisano poniżej.  

 

Do załącznika nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia:  

 

1. Budowa szatni kontenerowej w Tuchorzy  

2. Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole 

Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu  

3. Projekt ścieżki rowerowej relacji Siedlec - Stara Tuchorza  

4. Pomoc finansowa dla Powiatu Wolsztyńskiego z przeznaczeniem na budowę drogi  

powiatowej nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza  

5. Prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w Szkole Podstawowej w 

Belęcinie  

 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:  

 

1. Odbudowa zasobów wodnych rzeki Obry oraz jezior położonych w jej zlewni;  

2. Budowa drogi gminnej w miejscowości Kiepiny - dokumentacja projektowa;  

3. Budowa chodnika w Starej Tuchorzy - dokumentacja projektowa;  

4. Przebudowa drogi gminnej w Wąchabnie;  

5. Budowa infrastruktury sportowej na terenie gminy Siedlec;  

6. Modernizacja budynków oświatowych;  

7. Wykonanie prac budowlanych oraz nowej elewacji w zespole pałacowym w Belęcinie;  

8. Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy - etap VI.  

 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające 

względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z 

obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień.  

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka.  

 

Następnie Wysoka Rada przystąpiła do glosowania nad wprowadzeniem autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na 

lata 2024-2027 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-2027 

została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-2027,  

 

Po przyjęciu autopoprawki Wysoka Rada przystąpiła do głosowania projekt uchwały 

Nr X/40/2024 Rady Gminy Siedlec w sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Siedlec na lata 2024-2027. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/40/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2024-

2027 została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

c) Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na odszkodowania za działki 

przeznaczone na budowę ścieżki rowerowej w ramach zadania pn. "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń w zakresie ścieżki rowerowej", 

 

  Po raz kolejny głos zabrała Pani Skarbnik przedstawiając projekt uchwały.  

 

Starosta Wolsztyński wystąpił do Wójta Gminy Siedlec o rozważenie możliwości 

sfinansowania odszkodowań za działki położone w obrębie miejscowości Chobienice i Grójec 

Mały, które na mocy ostatecznej decyzji Starosty Wolsztyńskiego nr 617/2023 z dnia 13 

grudnia 2023 r. znak: AB.6740.437.2023 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń" stały się własnością Powiatu 

Wolsztyńskiego. Łączna kwota odszkodowań oszacowana przez biegłego wynosi 294.344,00 

zł. W trakcie opracowywania przez powiat dokumentacji dotyczącej przebudowy drogi 

powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń, Gmina Siedlec zaproponowała, aby równocześnie 



została zaprojektowana ścieżka rowerowa. Starosta Wolsztyński przychylił się do tej 

propozycji i projekt zawiera przebudowę w/w drogi wraz z budową ścieżki rowerowej. 

 

Wobec braku pytań radni poddali pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na odszkodowania za działki 

przeznaczone na budowę ścieżki rowerowej w ramach zadania pn. "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń w zakresie ścieżki rowerowej".  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na odszkodowania za działki 

przeznaczone na budowę ścieżki rowerowej w ramach zadania pn. "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń w zakresie ścieżki rowerowej",.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/41/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na 

odszkodowania za działki przeznaczone na budowę ścieżki rowerowej w ramach zadania pn. 

"Przebudowa drogi powiatowej nr 2727P Chobienice-Zbąszyń w zakresie ścieżki 

rowerowej",. została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za 

– 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

d) Nadanie nazw ulic w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec, 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawiła Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

Planowania Przestrzennego i Zarządzania Kryzysowego Patrycja Ciesielska.  

 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 1572) podejmowanie uchwał w 

sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg 

wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (tekst 

jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 320) a także wznoszenia pomników należy do wyłącznej 

właściwości rady gminy. 

Drogi oznaczone w ewidencji gruntów jako działki nr ewid. gr. 158/18, 159/5, 162/3, 

237/13, 158/14, 158/16 położone w obrębie wsi Siedlec są drogami wewnętrznymi i stanowią 

współwłasność osób fizycznych i osoby prawnej. Warunek wynikający z art. 8 ust. 1a ustawy 

o drogach publicznych, który stanowi, że podjęcie przez radę gminy uchwały w sprawie 



nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania zgody właścicieli terenów, na których 

jest ona zlokalizowana, został spełniony. Współwłaściciele działek stanowiących drogi 

wewnętrzne złożyli pisma o wyrażeniu zgody na nadanie przez Radę Gminy Siedlec nazw 

ulic dla dróg wewnętrznych. Sołtys i Rada Sołecka wsi Siedlec pozytywnie zaopiniowali 

następujące nazwy: 

 

- „ulica Jaśminowa" dla drogi wewnętrznej oznaczonej działkami nr 158/18, 159/5 i 162/3, 

- „ulica Różana" dla drogi wewnętrznej oznaczonej działką nr 237/13, 

- „ulica Wodna" dla drogi wewnętrznej oznaczonej działkami nr 158/14 i 158/16. 

 

Dążąc do zapewnienia optymalnej realizacji potrzeb przyszłych mieszkańców należało 

przystąpić do procedury nadania nazw ulic. 

 

Wobec braku pytań radni poddali pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec. 

 

Głosowano w sprawie: 

Nadanie nazw ulic w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/42/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Siedlec, gmina Siedlec, została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

e) Ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec, 

 

  Tu Przewodniczący oddal głos Prezesowi ZEUK Sp. Z o.o., który przedstawił 

wysokiej radzie projekt uchwały.  

 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 757) rada gminy może podjąć uchwałę o 

dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę 

gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu. Świadczenie usług 

polegające na zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków jest działalnością o charakterze 

użyteczności publicznej. Mając na uwadze ochronę interesów mieszkańców gminy ustalono 

dopłatę do 1 m3 odprowadzanych ścieków do urządzeń zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Pan Birk poinformował, iż ostatni wniosek złożony przez Spółkę został w 2021 roku. 

Taryfy w nim ujęte obowiązują od 2022 roku do chwili obecnej. W związku z drastyczną 

zmiana warunków rynkowych tj. jak wzrost cen energii elektrycznej, wzrost kosztów 



odprowadzania ścieków do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Wolsztynie, 

zwiększenie amortyzacji oraz podatku od nieruchomości. Pan Birk przypomniał, iż na chwilę 

obecną skanalizowanych jest 14 miejscowości. To jest wynikiem wzrostu amortyzacji oraz 

podatku od nieruchomości. Działania te doprowadziły do sytuacji, w której na obecnie 

obowiązujących taryfach spółka nie mogła prowadzić swojej działalności. W związku z 

powyższym, w momencie wzrostu kosztów ścieków odprowadzanych do Wolsztyna zostały 

rozpoczęte przygotowania, których wynikiem jest złożenie wniosku do Przedsiębiorstwa 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o skrócenie obowiązujących taryf i 

zatwierdzenie nowych na następne trzy lata taryfowe. W związku z powyższym ceny musiały 

wzrosnąć. Dlatego też, jak powiedział Pan Birk „mając na uwadze dobro mieszkańców, 

podęliśmy działanie i złożyliśmy odpowiednie wyjaśnienia do regulatora”. Zostały także 

przeprowadzone konsultacje z Wójtem, w wyniku których koszty zostały obniżone. 

Proponowane kwoty wynoszą kolejno w pierwszym roku taryfowym 17,12 zł, w drugim roku 

taryfowym 17,67 zł, a w trzecim roku taryfowym 18,39 zł. Są to kwoty netto. Prezes 

poinformował również o tym, iż został złożony wniosek do Wójta Gminy Siedlec, w którym 

zaproponowano wprowadzenie dopłat w formie uchwały, którą podejmie Wysoka Rada. 

Kwota zaproponowanej dopłaty wynosi 1,12 zł netto do każdego metra odprowadzanych 

ścieków. Dopłata ma zachęcić mieszkańców, którzy nie posiadają kanalizacji do podłączenia 

się, a co za tym idzie zbliży to gminę do osiągnięcia efektu ekologicznego.  

 

Przed rozpoczęciem dyskusji Przewodniczący Andrzej Kaźmierczak poinformował 

zebranych, iż tydzień przed obradami sesji odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji 

branżowych, na którym to temat ten został szeroko omówiony.  

 

Następnie głos w dyskusji zabrał Sołtys wsi Godziszewo Tadeusz Weihs zwracając się 

z pytaniem do Prezesa Spółki, czy będzie także dopłata do beczkowozu. Sołtys uważa, iż 

dopłaty winny być dla tych mieszkańców, którzy mają droższy wywóz. 

Głos zabrał Prezes Spółki wyjaśniając, iż cena 1 m3 od mieszkańca, który nie ma 

kanalizacji wynosi 10,36 zł. Natomiast pozostałe koszty są to koszty transportu. Jeżeli chodzi 

o wywóz nieczystości przez Spółkę praktykuje się wyliczenie średnich kosztów dla każdego 

dostawcy ścieków, bez względu na odległość wywozu nieczystości. Kwota ta wynosi 219,00 

zł, czyli średnia to 35,00 zł za 1 m3 . Analiza tego tematu zaczęła się już w 2013 roku. Koszty 

jakie powstały dot. kanalizacji są następstwem skanalizowania kolejnych miejscowości. 

Znaczną część taryfy obejmuje amortyzacja oraz podatek od nieruchomości. Do tej pory nie 

znaleziono podstawy prawnej  do dopłat do transportu ścieków przez firmy prowadzące taką 

działalność. Na terenie gminy jest co najmniej 6 podmiotów, które posiadają koncesję na 

wywóz nieczystości. Znaczną część kosztów pokrywa transport. Pan Birk przypomniał także, 

iż dla mieszkańców, którzy nie są jeszcze podłączeniu lub nie mają takiej możliwości gmina 

uruchomiła dopłaty do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.  

Sołtys uważa, iż w zaistniałej sytuacji, gdy dopłata zostanie uchwalona jest to 

dyskryminacja na lepszych i gorszych.  

Następnie głos zabrała radna Renata Piątyszek, zwracając się do Wysokiej Rady z 

prośbą o podjęcie słusznej decyzji i nie podzielenie mieszkańców. Radna uważa, iż jeżeli nie 

możemy pomoc jednym, to i drugim nie można.  

Radny Szymon Śliwiński zwrócił się z pytaniem do Prezesa z prośbą o wyjaśnienie 

tematu różnicy kwoty wywozu od kwoty opłaty za ścieki. Radny zrozumiał, iż różnica w 

kwocie jest w kwestii transportu. Pan Birk odpowiedział, iż zgodnie z cennikiem Spółki, 

jeżeli ścieki zostaną dostarczone beczkowozem płaci 10,36 zł. Jeżeli ścieki wprowadzane są 

do kanalizacji to zapłaci 17,12 zł. Pozostaje jedynie cena transportu, jaką ma przewoźnik.  



Prezes w swoim wystąpieniu poinformował również. iż ścieki, które są przywożone są o wiele 

trudniejsze dla operatora oczyszczalni, gdyż są one przestarzałe. Następnie Pan Birk wyjaśnił, 

na czym polegał kolejno cykl skanalizowania poszczególnych miejscowości. Drugim 

warunkiem, aby miejscowość mogła być skanalizowana była ilość mieszkańców, jaka 

przypada na kilometr sieci kanalizacyjnej. Ilość ta wynosiła 120 mieszkańców na kilometr.  

Na zakończenie Pan Birk poinformował, iż taryfy wejdą w życie, natomiast to, czy 

mieszkańcy otrzymają dopłatę „to rodzaj umowy społecznej, teraz wcześniej z mieszkańcami, 

a na przyszłość z regulatorem, jakim jest dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej, Wody Polskie”.  Propozycja zmian przepisów spowodowała to, iż zatwierdzanie i 

przyjmowanie taryf ponownie powróci do gmin i to Rada Gminy będzie ustalała taryfy.  

 

Radna Renata Piątyszek zwróciła się z prośbą o informację jakie gmina poniesie koszty 

udzielając dopłaty. 

 

Tu głos zabrała Pani Skarbnik odpowiadając, iż w uchwale budżetowej zaplanowano 

70.000,00 zł na listopad i grudzień tego roku. Natomiast jeżeli chodzi o przyszły rok trwają 

prace nad jego ustalaniem.  

 

Radny Daniel Sobel w pewnym stopniu podziela zdanie Sołtysa, jednak zauważa, iż czas na 

dokładniejsze omówienie tematu był krótki. Radny zwrócił uwagę, iż trzeba pamiętać, że na 

ten moment głosowanie ma dotyczyć dwóch ostatnich miesięcy tego roku. Jeżeli chodzi o rok 

przyszły radny uważa, że trzeba będzie zagłębić się jeszcze bardziej w temacie. 

 

Głos zabrał Wójt poinformował o tym, że zanim wystąpiono o skrócenie taryf i 

przygotowanie nowych najpierw konieczne było przedstawienie wieloletniego planu rozwoju 

spółki. Wójt zwrócił uwagę, iż nasza gmina jest skanalizowana w ok 85% i dale prowadzone 

są działania, aby dojść do tego, aby cała gmina była skanalizowana. Jest do tego 

przygotowany odpowiedni plan, w którym jeden z punktów dot. skanalizowania miejscowości 

Zakrzewo. Na wszystko jednak potrzeba czasu i odpowiednich środków. Nie da się tego 

zrobić w ciągu jednego roku, czy jednej kadencji.  

 

Podsumowując dyskusję Przewodniczący Andrzej Kaźmierczak podkreślił trudność podjętego 

tematu. Dlatego też Pan Kaźmierczak uważa, iż winno zastanowić się nad tym, jak 

zrekompensować to, że mieszkańcy nie posiadają kanalizacji. 

 

Na zakończenie Przewodniczący zwrócił się również z pytaniem do Prezesa Spółki, co w 

przypadku, gdyby podwyżki nie wpłynęły do ZEUK-u.  

 

Tu prezes Birk odpowiedział, iż trzeba na to spojrzeć w kilku aspektach. Jeżeli chodzi o 

spółkę to nic się nie stanie, gdyż taryfy zostały zatwierdzone i z dniem 1 listopada wejdą one 

w życie. Jeżeli uchwała nie zostanie podjęta, to na rachunku będzie widniała dana kwota. 

Natomiast jeżeli radni podejmą uchwałę, to na rachunku zostanie umieszczona odpowiednia 

adnotacja.  

 

Wójt Artur Walczak-Mortezaei zwrócił się do Wysokiej Rady oraz zebranych z 

wyjaśnieniami dot. skrócenia taryf. Wystąpiono z wnioskiem o ich skrócenie. Czas na to był 

od września ubiegłego roku. Powodem wystąpienia o ich skrócenie było m. in. podwyższenie 

stawki z 1 kw prądu oraz podpisane porozumienie z PGK Wolsztyn, gdyż Gmina Siedlec nie 

posiada swojej oczyszczalni ścieków. W porozumieniu jest zapis, iż Wolsztyn raz do roku 

może podwyższyć cenę za ścieki, co właśnie miało miejsce. Trzecim aspektem jest kwestia 



pewnych przekroczeń, jakie zostały wykazane w wyniku kontroli. W związku z tym 

naliczono karę za te przekroczenia. Gdyby nie zostały powzięte te kroki sytuacja Spółki 

byłaby jeszcze gorsza, niż jest obecnie.  

 

  W związku z zakończeniem dyskusji radni przystąpili do głosowania nad projektem 

uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla 

wszystkich grup taryfowych na terenie gminy Siedlec. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Weihs – Sołtys wsi Godziszewo 

- Renata Piątyszek 

- Szymon Śliwiński 

- Szymon Śliwiński 

- Tadeusz Weihs – Sołtys wsi Godziszewo 

- Renata Piątyszek 

- Natalia Babińska 

- Daniel Sobel 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Artur Walczak-Mortezaei 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla wszystkich grup 

taryfowych na terenie gminy Siedlec,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Wojciech Piątyszek, Sławomir Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof 

Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

PRZECIW (2) 

Renata Piątyszek, Katarzyna Pluskota 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/43/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla 

wszystkich grup taryfowych na terenie gminy Siedlec, została przyjęta większością głosów 

przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 12, przeciw – 2, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

f) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na przebudowę drogi 

powiatowej nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza, 

 

  Głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając projekt uchwały.  



Powiat Wolsztyński wystąpił do Wójta Gminy Siedlec o udzielenie dofinansowania 

przez gminę inwestycji drogowej na terenie Gminy Siedlec. Inwestycja dotyczy przebudowy 

drogi powiatowej 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza. Całkowity koszt wynosi 15.304.767,00 zł. 

 Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu 

gminy na 2025 rok w wysokości 1.500.000,00 zł 

 

 Wobec braku pytań radni poddali pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na przebudowę drogi powiatowej 

nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na przebudowę drogi powiatowej 

nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/44/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wolsztyńskiemu na przebudowę 

drogi powiatowej nr 3792P Stara Tuchorza-Tuchorza, została przyjęta jednogłośnie przez 

radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

g) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

  Tu również głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając projekt uchwały 

Wysokiej Radzie.  

 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych (Dz.U. z 2023 poz. 70 

z póżn.zm.) rada gminy w drodze uchwały, określa wysokość stawek podatku od 

nieruchomości, z tym że stawki nie mogą przekroczyć rocznie górnych granic stawek 

kwotowych obwieszczonych przez ministra właściwego do spraw finansów publicznych. 

Stawki te zmieniane są corocznie w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi inflacji za 

pierwsze półrocze roku poprzedzającego zmianę. Obwieszczeniem Ministra Finansów, 

Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 25 lipca 2024 r. w sprawie górnych granic stawek 

kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2025 (M.P. z 2024 r. poz. 716) zwaloryzowano 

maksymalne stawki podatków i opłat lokalnych zgodnie ze wskaźnikiem cen towarów i usług 



konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2024 r. i w stosunku do pierwszego półrocza 2023 r. 

stawki zostały powiększone o 2,7 procent.  

Wójt Gminy Siedlec biorąc pod uwagę wyżej wymienione obwieszczenie, sytuację materialną 

podatników oraz realizację niezbędnych zadań Gminy proponuje w 2025 roku zwiększyć 

stawki podatku od nieruchomości. Proponowane stawki w podatku od nieruchomości dadzą 

planowany wpływ do budżetu, co zapewni rytmiczną realizację zadań budżetowych. 

 

 Przewodniczący poinformował, iż projekt powyższej uchwały został omówiony 

wcześniej na wspólnym posiedzeniu stałych komisji oraz na komisji budżetowej.  

 

 Wobec braku pytań radni poddali pod glosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/45/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

h) Określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

  Tu również głos zabrała Skarbnik Natalia Babińska przedstawiając projekt uchwały 

Wysokiej Radzie.  

 

Na podstawie art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach 

lokalnych (Dz.U. z 2023 r., poz. 70 z późn.zm.) Rada Gminy w drodze uchwały określa 

wysokość stawek podatku od środków transportowych. 

Przy określaniu stawek podatkowych kierowano się ogłoszonym Obwieszczeniem 

Ministra Finansów w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych 

na rok 2025 (M.P. z 2024 r. poz. 716), oraz Obwieszczeniem Ministra Finansów w sprawie 

stawek minimalnych podatku od środków transportowych obowiązujących w 2025 roku 

(M.P. z 2024 r. poz. 883). 



Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych radzie gminy 

przysługuje prawo różnicowania wysokości stawek, uwzględniając w szczególności: wpływ 

pojazdu na środowisko naturalne, rok produkcji albo liczbę miejsc do siedzenia. 

Niniejsza uchwała określa stawki podatku ze względu na ilość osi, dopuszczalną masę 

całkowitą/dopuszczalną masę całkowitą zespołu pojazdów, rodzaj zawieszenia oraz ilość 

miejsc do siedzenia. 

Stawki podatku od środków transportowych ustalono podwyższając stawki przyjęte 

uchwałą nr XIV/69/2015 z dnia 24 listopada 2015 r. przez Radę Gminy Siedlec o wskaźnik 

2,70 % zaokrąglając do pełnych złotych. 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu jest 

uzasadnione.  

 

Wobec braku pytań radni poddali pod glosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Daniel Sobel, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X/46/2024 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, została 

przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 0. 

 

 

11. Wolne głosy i wnioski. 

 

  W punkcie tym głos zabrał radny Daniel Sobel zwracając się z prośbą do Pana Wójta, 

Pani Skarbnik oraz Pana Prezesa Spółki o to, aby pochylić się nad dopłatami na przyszły rok. 

W związku z tym, iż temat jest bardzo trudny radny prosi również o spotkanie i omówienie 

go. 

Na zakończenie Przewodniczący poinformował o kolejnym posiedzeniu sesji na 

koniec listopada, oraz zaprosił wszystkich w imieniu organizatorów na obchody uroczystości 

11 listopada związanego ze Świętem Niepodległości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Daniel Sobel 



- Daniel Sobel 

- Daniel Sobel 

 

 

12. Zakończenie. 

 

  Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończyło się o godz. 16:50. 

 

  

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaźmierczak 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik  

 


